
Zápis 

ze schůze výboru pobočky ČIS při Národním archivu, 

konané dne 24. září 2013 

 

Přítomni: Lenka Matušíková, Laďka Plucarová, Jan Krlín, Lucie Křížová, Pavla Jirková, Marie 

Šatochinová, Ivo Navrátil 

Omluveni: Miroslav Kunt, Roman Straka 

1.  Financování letošní exkurze dosud neuzavřeno, firma Lebeda na dopis paní předsedkyni 

neodpověděla, částka 15 000 Kč bude vymáhána po poradě s právníkem. Od ČIS na exkur-

zi obdržíme příspěvek 7000 Kč.  

2.  Výbor schvaluje přijetí nových členů – PhDr. Kateřiny Jíšové, Ph.D., z Archivu hl. m. Pra-

hy a Mgr. Zbyška Stodůlky z Národního archivu.  

3.  Byly započaty redakční práce na konferenčním sborníku – referáty se pomalu scházejí u 

Jana Kahudy, Ivo Navrátil zaurguje polské hosty konference.  

4.  Příprava volební výroční konference pobočky: uskuteční se nejspíše ve čtvrtek 20. února 

2014 na Chodovci, náhradní termíny: 18., 25. nebo 27. února. Referát – dr. Matušíková o 

něj požádá vedení Vojenského historického archivu. Je nutné pomalu připravovat kandi-

dátku nového výboru (zazněl návrh na Mgr. Mikuláše Čtvrtníka, vedoucího oddělení fondů 

veřejné správy SOA Praha).  

5.  Archivní exkurzi připravujeme do španělských archivů, využijeme pomoci bývalé španěl-

ské stážistky. Nabízí se Saragozza, Madrid, Toledo, Valencie, Barcelona. Zastávka ve 

Francii v Lyonu nebo Avignonu. Nocleh by mohla zajistit již osvědčená londýnská firma.  

6.  Další z cyklu seminářů o audiovizuálních dokumentech připravila dr. Emílie Benešová na 

téma Problematika archivního uložení a zpřístupnění filmových záznamů 22. října 2013 

v kině Světozor, v úzké spolupráci s Národním filmovým archivem. Účastnický poplatek 

nebude vybírán, občerstvení zajišťuje sponzor – firma CESNET. Formulář pro přihlášky 

on-line bude vyvěšen na webu Národního archivu – zajistí M. Kunt a I. Navrátil. Propagace 

akce – I. Navrátil a E. Benešová. 

7.  Příští schůze výboru pobočky bude 26. listopadu 2013. 

 

Zapsal: I. Navrátil 


